

Amazing location



SIBARTH

REAL ESTATE

Amazing location

A Flamands property to make your dreams come true...

Spanning over 1.6 acres and overlooking the turquoise waters of one of the finest beaches of the island, land FLE represents a particularly rare opportunity for an investor to realize an exceptional building project, in the heart of this sought after area.

The panoramic views of the ocean that reach as far as the eye can see are truly breathtaking and the beautiful white sandy beach is located just a few steps away.

With 0,964 acres located within the constructible zone and accesses both from the bottom and the top, this land offers countless possibilities of creating a large-scale architectural project in this unique environment. Indeed, the land allows a habitable space of 740 square meters.

Une propriété à Flamands fait rêver à plus d'un titre...

Avec une superficie s'étendant sur plus de 6500 m² et surplombant les eaux turquoise d'une des plus belles plages de l'île, le terrain FLE représente une opportunité rare pour un investisseur désireux de réaliser un projet d'exception au cœur de cet emplacement très convoité.

Le panorama imprenable sur l'océan à perte de vue est à couper le souffle et la magnifique plage de sable blanc se situe à proximité immédiate et est accessible à pied.

Avec 3900 m² situées en zone constructible et des accès par le bas et le haut, le terrain offre de multiples possibilités quant à la réalisation de projets architecturaux d'envergure, au cœur de cet environnement unique. En effet, le terrain bénéficie d'une SHON de 740 m².

FLE
FLAMANDS

Lot: 1.679 acre / 6797 m²
Price upon request

www.sibarthrealestate.com



«La Maison Suédoise» - Rue Samuel Fahlgren
97133 Saint-Barthélemy - French West Indies
Tél.: (590) 590 29 88 91 Fax: (590) 590 27 85 22
E-mail: estates@sibarthrealestate.com
Web: www.sibarthrealestate.com
Opening hours: Monday to Friday: 8:30 am - 12:30 pm
2:30 pm - 5:30 pm Saturday: 8:30 am - 12:30 pm

EXCLUSIVE AFFILIATE OF
CHRISTIE'S
INTERNATIONAL REAL ESTATE

